
 

Van: Niels van Esterik  

Verzonden: maandag 15 september 2014 16:42 

Aan: Griffiebureau 

CC: Emine Turan; Cora-Yfke Sikkema; Mirjam van Haaster; Marianne Brinker; 

Rob Koning 

Onderwerp: terugkoppeling vergadering algemeen bestuur recreatieschap 

Spaarnwoude 

 

  

 

Beste griffiecollega’s, 

 

  

 

Zouden jullie onderstaande email naar de leden van de commissie 

Ontwikkeling willen sturen? 

 

Deze terugkoppeling is afgesproken met de wethouder. 

 

  

 

Alvast bedankt, 

 

Niels van Esterik  

 

  

 

-------------------------------------------------------------------------

--- 

 

  

 

  

 

Aan de leden van de commissie Ontwikkeling. 

 

  

 

Beste commissieleden, 

 

  

 

Op 26 juni was er een vergadering van het Algemeen Bestuur van het 

recreatieschap Spaarnwoude. 

 

Hoewel het verslag nog volgt wil ik alvast de punten met u delen die 

vanuit de commissie Ontwikkeling zijn meegegeven. 

 

  

 

Stand van zaken Fort Benoorden Spaarndam 

 

Het gaat om de mededeling over het actualiseren van het bestemmingsplan 

Spaarnwoude op het grondgebied van de gemeente Velsen. Ik heb hierbij 

opgemerkt dat ik niet blij ben met de huidige (planologische) 

ontwikkelingen rond Fort Benoorden Spaarndam. 

 



  

 

Jaarrekening 2013, Begrotingswijzigingen 2014 en Programmabegroting 2015 

 

Hierbij heb ik aangegeven dat de urgentie rond de financiële situatie te 

laat tot stand is gekomen. Dit vereist beter doorpakken ook in 

organisatie van het schap zelf met daarnaast een nieuw onderzoek naar de 

efficiency. 

 

Uit oogpunt van rechtmatigheid ben ik akkoord gegaan met de jaarrekening 

en de begrotingswijzigingen 2014 en heb duidelijk gemaakt dat ik, gezien 

de voorgaande bezwaren, niet akkoord ben met de programmabegroting 2015. 

De noodzaak voor een onderzoek door een onafhankelijke instantie naar de 

efficiency werd niet gedeeld. 

 

  

 

Programma Duurzaam Spaarnwoude 

 

Bij dit onderdeel heb ik de visie van de raad ingebracht met betrekking 

tot de mogelijke gevaren van het grootscheeps toelaten van commerciële 

ontwikkelingen in het groengebied en erop gewezen dat de Haarlemse raad 

niet met het plan zoals dat er nu ligt kan instemmen. De rest van het 

algemeen bestuur deelde deze bezwaren echter niet vanwege de invalshoek 

vanuit de overkoepelende bufferzone waarbij er meer naar kansen wordt 

gekeken. Het plan is vastgesteld en er wordt gestart met de uitvoering.   

 

  

 

Informatievoorziening en communicatie 

 

Met betrekking tot het verbeteren van de informatievoorziening is het 

recreatieschap, inclusief voorzitter en bestuursleden bereid om bij te 

dragen aan een Haarlemse raadsmarkt. 

 

De raden en staten zullen dit najaar worden uitgenodigd voor een 

kennismakingsbezoek op de terreinen van recreatieschap Spaarnwoude. 

 

Verder zal er vanuit Spaarnwoude en onze organisatie blijvend aandacht 

zijn voor het terugkoppelen van vergaderingen van het algemeen bestuur en 

het toegankelijk houden van (financiële) stukken via oplegvellen. 

 

  

 

  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Cora-Yfke Sikkema 

 

wethouder 

 

  

 


